
Til		
Fællesforvaltningen	
Miljø-	og	teknikudvalget	
	
Vi	kan	se,	at	punktet	vedrørende	vores	
ansøgning	om	en	plads	i	Færgeudvalget	
blev	udsat	på	sidste	møde	i	Miljø-	og	
teknikudvalget,	og	vi	er	nysgerrige	på,	hvad	
forklaringen	på	udsættelsen	er.	Kan	I	
oplyse	os	om	dette,	og	om	hvornår	punktet	
er	på	dagsordenen	igen?	
	
I	mellemtiden	vil	vi	gerne	uddybe	dels	lidt	
om	vores	forening	og	dens	
sammensætning,	dels	hvorfor	vi	ser	det	
som	en	god	idé,	at	ErhvervAnholt	er	
repræsenteret	i	Færgeudvalget.	
	
ErhvervAnholt	består	i	skrivende	stund	af	
20	virksomheder,	som	har	adresse	på	og	
drives	fra	Anholt.	Medlemmerne	er	en	
blanding	af	sæson-	og	helårserhverv	og	
tæller	alt	fra	håndværkere,	spise-	og	
overnatningssteder	til	elværk,	
cykeludlejning	og	dagligvarer.	Senest	har	
Dagli’Brugsen	meldt	sig	ind	som	en	af	øens	
helt	store	erhvervsmæssige	spillere.	
	
Bestyrelsen	består	af	repræsentanter	fra	
fem	virksomheder,	hvoraf	de	fire	
indehavere	er	borgere	på	øen,	ligesom	
langt	størstedelen	af	de	resterende	
medlemmer	er	det.	
	
Sammensætningen	af	sæson-	og	
helårserhverv	gør	dog,	at	ikke	alle	erhverv	
er	medlemmer	af	Anholt	Borgerforening,	
og	dermed	er	erhvervet	som	helhed	ikke	
repræsenteret	i	Færgeudvalget,	som	det	er	
sammensat	nu.	Det	er	en	af	grundene	til,	at	
en	plads	til	ErhvervAnholt	er	en	god	idé.	
	
En	anden	grund	er,	at	vores	forenings	
medlemmer	som	samlet	skare	er	
storforbrugere	af	færgefartens	ydelser,	og	
skaren	tæller	nogle	af	færgens	store	
kunder.	Vi	kan	derfor	bidrage	med	relevant	
viden,	ikke	blot	om	selve	forholdene	på	
færgen,	men	også	om	en	stor	del	af	
logistikken	omkring,	til	og	fra	færgen,	som		
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blandt	andre	Anholt	Vognmandsforretning	
er	en	væsentlig	del	af.		
	
Slutteligt	mener	vi	samlet	set,	at	
færgefarten	og	erhvervslivet	er	gensidigt	
afhængige	af	hinanden,	og	at	det	
understreger	relevansen	af	en	plads	til	
ErhvervAnholt	i	Færgeudvalget.	
	
Vi	håber,	I	vil	tage	oplysningerne	om	
foreningen	og	vores	argumenter	med	
videre	i	jeres	overvejelser,	og	vi	ser	frem	til	
at	høre	fra	jer.	
	
På	vegne	af	bestyrelsen	
	
Jacob	Vestervig	
Formand,	ErhvervAnholt	
	
	

ErhvervAnholt	pr.	1.	december	2021:	
	

Anholt	-	Bed	&	Breakfast	

Anholt	Camping		

Anholt	Cykeludlejning	

Anholt	Havneoplag	

Anholt	Læringsværksted	

Anholt	Reiki	healing	og	Kropsterapi	

Anholt	Skulpturværksted	og	Billedskole	

Anholt	Taxi	

Anholt	Vognmandsforretning	ApS	

Anholt	Øldepot	

Bellevue	Anholt	

Dagli'Brugsen	Anholt	

Lupita	

Murermester	Anders	Rytter	

Orakel	Bar	

Pottershus	

Rf-Anholt	ApS	

Ricco´s	Kaffebar	

Spiseriet	Anholt	ApS	

Sylles	Isfabrik	
	


